
Stikord fra Bent Lohmann til temaer til et møde med Teknik- og Miljøforvaltningens direktion 
 

• Problemstillinger ved længerevarende arrangementstilladelser 

• Der er noget Byggelovgivning, der er nødvendig at få ændret 

• Affaldssortering: Godt arbejde fra medarbejderne, men problemstillinger ved implementeringen af 

beslutningen. 

• Affaldssortering på små matrikler  

• Gener ved store anlægsprojekter med kabler mm 

• Entreprenører i gaderne fungerer meget dårlig 

• Giv et praj er meget dårlig  

• God dialog om byrumsprojekter  

• Generelt gode erfaringer med en tidlig dialog om hvilken proces, man skal tilrettelægge sammen 

Løsningen bliver nogle gange at få en tæt dialog med de private bygherrer.  

• Svingende kvalitet i samarbejdet mellem forvaltningen og lokaludvalget: Sen inddragelse i nogle 

sager og tidlig inddragelse i andre. Nogle vil meget gerne, andre er meget langsomme  i optrækket  

• Tungt at få løst problemer  

o Parkering  

o Vilkårene for de store arrangementer 

o Turistbusser   

• Bevarende lokalplaner  

• Toldbodgade  

• Smøl med en lokalplansag , som har kostet bevaringsværdigt hus  

• Træ i Nansensgade har manglet i snart ti år - ingen gør noget trods mange opfordringer  

• Gadegenopretning 

o Bevar brostenen  

 


